
Referat fra ekstra elevrådsmøte 26.11.2018 

Hvor: Vip-rommet 
Hvem: Shanza, Fatima, Freedon, Magomed, Emilie, Nora, Bissma, Minahil, Summaya, Zeerak  
 

Sak 1: Innspill fra elevrådet til strategisk plan (kortsiktig):  

 Bedre biblioteket, slik at vi kan lese flere ting og få bedre leksehjelp 

 Aktiviteter i gymsalen i alle friminutt 

 Mer variasjon med tanke på undervisningsformer (ikke bare sitte på plassen)  

 Det blir mye stillesitting  

 Det bør være Wi-fi for alle elever  

 Det bør være mulig for alle elever å bevege seg fritt i pausene  

 Ikke ha utegym når det er kaldt ute 

 Det er viktig at ledelsen tar elevenes forespørsler på alvor, at ikke det blir sagt NEI med 

en gang (dette kan oppleves som frustrerende av mange)   

 Viktig med bedre koordinering av prøver 

 Mer undervisning på PC 

 Mer muntlig undervisning fremfor skriftlig  

 Det ønskes mer undervisning på tvers av klasser på samme trinn.  

 Ta bedre i bruk “høyttaler anlegget” til felles beskjeder.  

Sak 2: Innspill fra elevrådet ny skolebygning (langsiktig): 

 Flere plasser å sitte i storefri 

 Flere tilgjengelige toaletter  

 Skillevegger mellom dusjene i garderobene  

 Flere toaletter/speil i garderobene  

 Større kantine  

  

Sak 3: Ballkomite  
Første møte Torsdag 29.11.18 kl. 11.30 (gjelder kun 10. Trinn)  
 

Sak 4: Diverse  
 Åpen gymsal i friminuttene ønskes  

  
 
 
Referent: Fatima + Shanza 

 


